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Zápis č. 42/17‐20 (243) 
z mimořádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 29. září 2020, 14:30 hodin 
(zasedací místnost děkanátu FCH ‐ E517‐E519) 

 
 

 
Přítomni:  Diviš, Kalina, Komendová, Mravec, Němcová, Palovčík, Pilátová, Pořízka, 

Sedláček. 
Omluveni:    Kotrla, Krajčovič, Obruča, Szotkowski, Šimončičová, Šintajová. 
Hosté:     Hladík, Repková, Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 

2. Informace z vedení FCH VUT v Brně 

3. Dodatek k Jednacímu řádu a k Volebnímu řádu AS FCH VUT v Brně 

4. Různé 

 
AD 1)  
Předseda AS  FCH VUT  přivítal  přítomné  a  zahájil  zasedání. Úvodem  informoval  o  tom,  že 
v zaslaném programu zasedání došlo k opomenutí  jednoho bodu, a to „Organizační pokyny 
pro volby do AS FCH VUT a AS VUT v Brně na funkční období 2020‐2023“. Jedná se o formální 
nedostatek,  jelikož  veškeré  podklady  měli  členové  AS  FCH  k dispozici.  Proto  navrhuje 
zařazení tohoto bodu jako bod 4; program by byl tedy následující: 
1. Zahájení zasedání 

2. Informace z vedení FCH VUT v Brně 

3. Dodatek k Jednacímu řádu a k Volebnímu řádu AS FCH VUT v Brně 

4. Organizační pokyny pro volby do AS FCH VUT a AS VUT v Brně na funkční období 2020‐
2023 

5. Různé 

 
O této změně nechal hlasovat: 
Hlasování: 

  Pro:     9 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Program dnešního, 243. zasedání AS FCH byl schválen s přidáním bodu 4. 
 
Zápis  z 242.  zasedání mají  členové  AS  FCH  k dispozici,  nicméně  schvalovat  jej  budou  na 
řádném zasedání. 
 
AD 2)  
Předseda AS předal slovo děkanovi fakulty, prof. Weiterovi:   

 Od 1. 10. 2020 vstupuje v platnost nový mzdový  řád na VUT, který přináší navýšení 
tarifů. Na tuto změnu je fakulta připravena. 

 2.  10.  2020  v 10:00  hodin  dojde  k předání  do  užívání  laboratoří  fyzikální  chemie; 
následné odstraňování nedostatků bude probíhat za provozu. 
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 Zdůraznil,  že  v současné  situaci  je  pro  fakultu  zásadní  zvládnutí  on‐line  výuky  a 
stručně  informoval o  způsobech  výuky na  jiných  chemických  fakultách. Důležité  je, 
abychom  se  nedostali  do  konkurenční  nevýhody,  jelikož  to  může  být  jeden 
z důležitých faktorů při výběru školy u nových uchazečů. 

K tomuto  bodu  proběhla  krátká  diskuze,  kdy  se  řešily  záležitosti  operativního 
charakteru  jako např.  změněná  funkcionalita MS Teams v učebnách, chybějící nebo 
nevhodné  či nefunkční  technické  vybavení  (mikrofony) apod. Děkan  informoval,  že 
průběžně se veškeré záležitosti řeší, včetně toho, že se nakupuje vybavení. Důležitá je 
okamžitá informovanost při jakýchkoli problémech.  

 
AD 3)  
Dodatek k Jednacímu řádu AS FCH VUT 
Dokument  byl  zpracován  Legislativní  komisí  AS  FCH  VUT  na  základě  podkladů  z AS  VUT; 
následně byl  ještě předán k připomínkám  LK AS VUT  ‐ dle  jejich vyjádření  je  třeba opravit 
formální nedostatek, a to místo „čl. 13a“ na „čl. 12a“. Jiné připomínky k dokumentu ze strany 
AS VUT nebyly.  
V rámci diskuze k tomuto dokumentu nebyly ze strany členů AS FCH VUT žádné připomínky. 
Proto  předseda  AS  nechal  hlasovat  o  předloženém  dokumentu  se  zapracováním  formální 
opravy čísla článku. 
Hlasování: 

  Pro:     9 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Dodatek  č.  1  k Jednacímu  řádu Akademického  senátu  Fakulty  chemické Vysokého učení 
technického byl schválen po opravě čísla článku. 
 
Dodatek k Volebnímu řádu AS FCH VUT 
Obsahem  dokumentu  je  možnost  konání  voleb  do  AS  FCH  i  do  AS  VUT  elektronicky. 
Dokument byl  rovněž  zpracován  Legislativní  komisí AS  FCH VUT na  základě podkladů  z AS 
VUT.  Děkan  fakulty  vyslovil  souhlas  s návrhem;  následně  byl  návrh  připomínkován  LK  AS 
VUT. Jedná se o dvě připomínky:  

 V čl. 15a odst. 1 by mělo být doplněno, že se ustanovení vztahuje i na volby zástupců 
FCH do AS VUT; tedy text by byl:  
„Usnese‐li  se  tak  akademický  senát  Fakulty  chemické,  lze  volby  do  AS  FCH  VUT  a 
volby zástupců FCH do AS VUT ve volebních obvodech fakulty konat elektronicky.“ 
Proběhla diskuze, z níž vyplynulo, že není třeba tuto část vkládat, jelikož tato situace 
je  ošetřena  Volebním  řádem  AS  VUT.  Proto  byl  zformulován  následující  návrh 
usnesení: 
„AS  FCH  vzal  na  vědomí  připomínku  LK  AS  VUT  a  ponechává  čl.  15a  odst.  1 
v původním znění.“ 
Předseda nechal o tomto návrhu usnesení hlasovat. 
Hlasování: 

  Pro:     9 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  
„AS  FCH  vzal  na  vědomí  připomínku  LK  AS  VUT  a  ponechává  čl.  15a  odst.  1 
v původním znění.“ 

 Odst. 4. ‐ podporu by měl poskytovat CVIS a fakultní IT odbor. Během krátké diskuze 
členové AS FCH dospěli k názoru, že fakultní IT oddělení být uvedeno nemusí, jelikož 
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volby  probíhají  prostřednictvím  IS  Apollo,  jehož  správcem  je  CVIS  ‐  fakulta  nemá 
oprávnění do modulu zasahovat. Znění odst. 4 by tedy bylo: 
„Podporu při přípravě organizačních pokynů AS FCH poskytuje CVIS.“ 
Hlasování: 

  Pro:     9 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  
„Odstavec  4  čl.  15a  zní:  Podporu  při  přípravě  organizačních  pokynů  AS  FCH 
poskytuje CVIS.“ 

 
AD 4)  
Organizační pokyny pro volby do AS FCH a do AS VUT  zformulovala Legislativní komise AS 
FCH VUT. Dále informovala předsedkyně LK AS FCH, dr. Pilátová: 

 Byly  sestaveny  dvě  varianty  organizačních  pokynů  ‐  jedny  pro  případ  voleb 
standardním způsobem, druhé pro případ elektronických voleb.  

 Organizační pokyny pro volby standardním způsobem byly sestaveny dle předchozích 
organizačních pokynů; přidáno bylo pouze přechodní ustanovení tak, aby v případě, 
že budou schváleny, mohly proběhnout volby elektronicky.  

 Organizační pokyny pro elektronické volby byly sestaveny dle předlohy pro volby do 
AS VUT a současně se LK při jejich tvorbě řídila i standardními pokyny.  

Předseda AS FCH otevřel diskuzi k oběma dokumentům. Diskutovalo se zejména o způsobu 
podávání návrhových  lístků  tak,  aby bylo  zajištěno,  že bude umožněno podávat  návrhové 
lístky  i v případech, kdy by byla nařízena karanténa apod. Členové AS FCH dospěli k závěru, 
že v dokumentu organizační pokyny pro elektronické volby bude ve druhém odstavci  části 
„Kandidáti“  uvedeno,  že  návrhové  lístky  se  podávají  nikoli  „na  podatelně“,  ale  „na 
podatelnu“ ‐ tím bude zajištěno, že mohou být odeslány např. prostřednictvím České pošty.  

Další podněty nikdo nepřednesl. Oba dokumenty byly tedy projednány. 

Následně budou předloženy AS VUT ke schválení, které proběhne 2. 10. 2020.  

 
AD 5)  
Doc. Diviš: 

Jelikož  je  třeba organizační pokyny  zveřejnit  v pátek 2. 10. 2020, navrhl předseda AS  FCH 
termín mimořádného  zasedání  AS  FCH  na  2.  10.  2020  ve  13:00  hodin.  Všichni  přítomní 
členové AS FCH souhlasili. 

Po schválení organizačních pokynů budou zformulovány  jasné a srozumitelné pokyny  i pro 
podatelnu při přijímání návrhových lístků. 

 

Dr. Sedláček: 

Navrhuje, aby v blízké budoucnosti se na AS projednala otázka strategií IT, případně mohou 
být přizváni kolegové z oddělení IT k diskuzi. 

Nebyly vzneseny žádné další příspěvky do diskuze, předseda AS FCH tedy poděkoval všem za 
účast a ukončil zasedání. 

 
 
Brno, 1. 10. 2020           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
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............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   
 

 
..…….…..…………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


